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Burmistrz Lubartowa
wyróżniony przez ministra

Ruszyła budowa parkingu Park & Ride 
przy ul. Szaniawskiego

Święto Roweru już 29 czerwca Kobiety Lewartu 
wywalczyły awans do I ligi

Podczas obchodów Dnia Samorządu Terytorialnego 
burmistrz Lubartowa Krzysztof Paśnik odebrał 
Odznakę Honorową „Zasłużony dla Samorządu 
Terytorialnego”. Wyróżnienie zostało przyznane 
przez Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
Tomasza Siemoniaka za szczególne zasługi dla rozwoju 
samorządności i lokalnych wspólnot.

Przypominamy, że XXXI Święto Roweru odbędzie się w niedzielę 29 czerwca. Dla 
Czytelników „Lubartowiaka” mamy wiadomości z pierwszej ręki pochodzące ze 
Społecznego Komitetu Organizacyjnego Święta Roweru.

Na miejskiej inwestycji przy ul. Szaniawskiego  pojawiły się pierwsze 
maszyny budowlane. Teren przyszłego parkingu typu Park & Ride 
został oficjalnie przekazany wykonawcy – firmie Art-Bruk Sp. z o.o. z 
Nałęczowa, która niezwłocznie przystąpiła do działań wstępnych. To 
pierwszy etap realizacji projektu „Mobilny Lubartów”.

Uroczystość odbyła się 27 maja. 
Odznakę wręczyli Wojewoda Lu-
belski Krzysztof Komorski oraz Wi-
cewojewoda Andrzej Maj.
– To dla mnie ogromny zaszczyt i 
wielka motywacja do dalszej pracy 
– komentuje burmistrz Paśnik. 
– Dziękuję wszystkim, z którymi 
mam zaszczyt współpracować. To 
wyróżnienie traktuję jako wspólne 
osiągnięcie całej społeczności Lu-
bartowa.
Odznaka „Zasłużony dla Samo-
rządu Terytorialnego” przyzna-

wana jest osobom, które w spo-
sób szczególny przyczyniły się do 
rozwoju samorządności w Polsce 
oraz wspierania lokalnych inicja-
tyw.
Przypomnijmy, że Krzysztof Paś-
nik pełni funkcję burmistrza Lu-
bartowa od 2018 roku. W tym cza-
sie miasto m.in. pozyskało spore 
środki zewnętrzne, realizuje duże 
inwestycje drogowe i infrastruk-
turalne, a także stawia na rozwój 
usług społecznych.                                        

    (kw)

Obecnie trwają prace przygoto-
wawcze – wykonawca ogrodził 
już plac budowy i przystąpił do 
oczyszczania terenu. Co istotne, 
tymczasowa organizacja prac po-
zwala na zachowanie możliwo-
ści parkowania w wyznaczonych 
strefach, co ma zminimalizować 
utrudnienia dla mieszkańców i 
kierowców.

W ramach inwestycji powstanie 
nowoczesny, oświetlony i bezpłat-
ny parking typu Park & Ride z dro-
gą dojazdową, 104 miejscami po-
stojowymi dla samochodów oraz 
8 dla rowerów. Jednocześnie pro-
wadzona będzie budowa odcinka 
kanalizacji deszczowej w ul. Sza-
niawskiego – między parkingiem, 
a skrzyżowaniem z ul. Moniuszki.

Park & Ride (z ang. „parkuj i jedź”) 
to rozwiązanie dedykowane oso-
bom, które chcą zostawić samo-
chód na obrzeżach i kontynuować 
podróż transportem publicznym. 
To ważny krok w kierunku popra-
wy mobilności w mieście i ograni-
czenia ruchu samochodowego w 
jego centrum.

kw

Jako pierwsi publikujemy zdję-
cie oficjalnej koszulki tegorocznej 
edycji. Właśnie tak będzie wyglą-
dała. Bardzo dobrą wiadomoś-
cią jest ilość bezpłatnych koszu-
lek. Darmowe stroje otrzyma 9000 
pierwszych uczestników. Oczywi-
ście będzie można wziąć udział w 
konkursie i wylosować wysokiej 
klasy rowery. Takich jednośladów 
będzie 20. Dla każdego uczestni-
ka przewidziano okolicznościowy 
dyplom oraz możliwość posilenia 
się pyszną grochówką. Niebawem 

ruszą zapisy elektroniczne, które 
usprawnią organizację w dniu im-
prezy.
W tym roku Święto Roweru odbę-
dzie się w nieco zmienionym for-
macie. Wszystko, co związane jest 
z jazdą po poszczególnych tra-
sach, pozostaje bez zmian. Plac 
główny tak jak od lat w okolicach 
„Mrówki” przy ulicy Nowodwor-
skiej. Nowością będzie zakończe-
nie imprezy. Odbędzie się przed 
Pałacem Sanguszków przy ulicy 
Słowackiego. Na zakończenie czę-
ści rowerowej odbędzie się runda 
honorowa uczestników skróconą 

trasą. Finałem przejazdu będzie 
plac przed Pałacem Sanguszków. 
Tam zaplanowano imprezę pn. 
„Powitanie lata”. W jej trakcie prze-
widziano podsumowanie Święta 
Roweru i losowanie rowerów. Na-
tomiast w ramach „Powitania lata” 
odbędzie się tzw. mała gala disco-
-polo, czyli występy trzech wyko-
nawców. Redakcja „Lubartowiaka” 
jest ze Świętem Roweru od po-
czątku istnienia gazety. Również 
w tym roku będziemy patronem 
medialnym i na naszych łamach 
znajdą się relacje z największej ro-
werowej imprezy w Polsce.           ig

W sobotę 24 maja w Nadarzynie 
odbył się pierwszy mecz barażo-
wy o awans do I ligi kobiet w te-
nisie stołowym. W tej rywalizacji 
lubartowski Lewart spotkał się z 
MUKS Start Nadarzyn II. W spotka-
niu z drużyną z Nadarzyna Lewart 
reprezentowały: Martyna Stach-
niak, Agata Lipska, Aleksandra 
Zgierska i Anna Lipska. Lubarto-
wianki spisały się w tym spotkaniu 

rewelacyjnie i wygrały 10:0. Każda 
z pań zdobyła po 2,5 pkt. 7 czerw-
ca w Lubartowie odbył się mecz 
rewanżowy. Lubartowianki wy-
grały 9:1 i tym samym zapewniły 
sobie awans do I ligi. Podczas roz-
grywek ligowych w tym sezonie 
barwy Lewartu poza wymieniony-
mi zawodniczkami reprezentowa-
ły także Magdalena Lipska, Hanna 
Sagan i Katarzyna Jusiak. ig

foto: ArchiwumKoszulka tegorocznego święta
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Trwa przebudowa Muzeum Ziemi 
Lubartowskiej

Konsultacje w sprawie Gminnego 
Programu Rewitalizacji

Ruszyła budowa boiska do gry w bule

Lubartów stawia 
na elektromobilność

W Lubartowie powstaje boisko do gry w petanque. Jest to inwestycja wybrana przez 
mieszkańców w ramach Budżetu Obywatelskiego. Właśnie ruszyły prace budowlane.

Trwają intensywne prace przy 
przebudowie siedziby Muzeum 
Ziemi Lubartowskiej. Robotni-
cy skuwają tynki, prowadzone 
są prace rozbiórkowe oraz pod-
łączany jest nowy węzeł ciep-
lny. Wszystko odbywa się we-
wnątrz XIX-wiecznego dworku 
Stefana Werchrackiego przy ul. 
Kościuszki 28. To właśnie tam 
już niebawem powstanie nowo-
czesna przestrzeń muzealna.
Na realizację tej inwestycji Miasto 
Lubartów pozyskało ponad 3,2 
miliona złotych z Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego. 
Środki te pozwalają nie tylko na 
gruntowny remont, ale również 
na stworzenie zupełnie nowej ja-
kości w funkcjonowaniu placówki.
W ramach przebudowy powsta-
nie m.in. nowa, przestronna sala 
do organizacji wystaw czasowych, 

warsztatów i prelekcji. Przewidzia-
no również sale ekspozycyjne wy-
posażone w nowoczesne gablo-
ty i ekrany multimedialne, które 
pozwolą prezentować zbiory w 
atrakcyjny i przystępny sposób.
Znaczną metamorfozę przejdzie 
również zaplecze techniczne – 
przebudowana zostanie piwnica, 
gdzie znajdzie się nowoczesny sy-
stem regałów magazynowych. 

Cały budynek zyska też wenty-
lację mechaniczną oraz klima-
tyzację. Komfort użytkowników 
zwiększą także dwie nowe łazien-
ki, w tym jedna w pełni dostoso-
wana do potrzeb osób z niepeł-
nosprawnościami. – To inwestycja, 
która przywróci muzeum należne 
miejsce na mapie kulturalnej regio-
nu – podkreślają władze miasta.

(kw)                    

Otwarto Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne
Centrum Opiekuńczo-Mieszkal-
ne w Lubartowie, znajdujące się 
przy ul. Łąkowej w pobliżu szpi-
tala, zostało oficjalnie otwarte 
4 czerwca. Jest ono ośrodkiem 
wsparcia świadczącym usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne dla 
osób dorosłych, osób z niepeł-
nosprawnościami, realizowane 
w ramach pobytu dziennego i 
całodobowego.
W otwarciu Centrum Opiekuń-
czo – Mieszkalnego uczestniczy-
li przedstawiciele władz lokalnych 
oraz wojewoda Krzysztof Komor-
ski. Dyrektorem placówki jest Ma-
rzanna Choduń. Podczas spotka-
nia symbolicznie wypuszczone 
zostały balony z uśmiechem, a na-
stępnie goście mieli okazję zwie-
dzić COM.
Centrum zapewnia 18 miejsc po-
bytowych, 12 miejsc dla osób ko-
rzystających z zakresu usług po-
bytu dziennego w godzinach od 
8.00-16.00 oraz 6 osób korzysta-
jących z pobytu całodobowe-

go. Z usług Centrum Opiekuń-
czo-Mieszkalnego w Lubartowie 
mogą skorzystać dorosłe oso-
by z niepełnosprawnościami le-
gitymujące się orzeczeniem o 
umiarkowanym lub znacznym 
stopniu niepełnosprawności lub 
orzeczeniem traktowanym na 
równi z orzeczeniem o znacznym 
lub umiarkowanym stopniu nie-

pełnosprawności oraz nie korzy-
stające z form wsparcia w innych 
ośrodkach. Już dziś z Centrum ko-
rzysta 11 osób – mają do dyspozy-
cji m.in. salę rehabilitacyjną i po-
kój wytchnień.
Wnioski o przyjęcie do COM wraz 
z wymaganą dokumentacją tj.: 
orzeczeniem o znacznym lub 
umiarkowanym stopniu niepełno-

sprawności, zaświadczeniem le-
karskim o braku przeciwwskazań 
do zamieszkania w COM, w przy-
padku składania wniosku przez 
opiekuna – pełnomocnictwo po-

świadczone notarialnie, składa się 
w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Lubartowie.  

  Opr. Red. 

Miasto Lubartów ogłosiło prze-
targ na dostawę dwóch no-
woczesnych autobusów elek-
trycznych oraz jednego busa 
elektrycznego. W ramach inwe-
stycji planowana jest również 
dostawa i montaż dwóch mo-
bilnych stacji ładowania. Całość 
realizowana jest w ramach pro-
jektu „Lubartowski transport 
publiczny”.
Inwestycja wpisuje się w szer-
szą strategię Lubartowa dotyczą-
cą zrównoważonego transportu 
miejskiego. Nowe autobusy ma-
ją nie tylko ograniczyć emisję spa-
lin, ale też poprawić komfort po-
dróży mieszkańców, szczególnie 

osób starszych i uczniów dojeż-
dżających do szkół. Ogłoszenie 
o przetargu zostało opublikowa-
ne 27 maja w Dzienniku Urzędo-
wym Unii Europejskiej. Potencjalni 
wykonawcy mają czas na złoże-
nie ofert do 30 czerwca. Po podpi-
saniu umowy wykonawca będzie 
miał 12 miesięcy na dostarczenie 
pojazdów i infrastruktury.
Całe zamówienie jest współfinan-
sowane ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego 
w ramach działania 6.3 „Publiczny 
autobusowy transport zbiorowy” 
Programu Fundusze Europejskie 
dla Lubelskiego 2021–2027.

Boisko powstaje w Parku Miej-
skim, w okolicy nowego placu za-
baw. Wykonawcą jest firma GEN-
NER Sp. z o.o. Przypominamy, że 

inwestycja została wybrana przez 
mieszkańców do realizacji z Bu-
dżetu Obywatelskiego Miasta Lu-
bartów 2025, w ramach projek-

tu „1,2,3, Sport, Rekreacja, Ja i Ty. 
Lubartowski Bulodrom”. Wartość 
umowy to 356 700,00 zł.
Zakres prac obejmuje budowę 
boiska do gry w bule wraz z aleją 
(dojściem do boiska): prace ziem-
ne, wykonanie warstw podbu-
dowy, nawierzchni z kruszyw mi-
neralnych, ustawienie obrzeży, 
dostawa i montaż 5 szt. siedzisk li-
niowych, dostawa i montaż kosza 
stalowego, wykończonego drew-
nianymi szczeblinami.
Powierzchnia boiska do gry w bu-
le to 890,1 m2. Powierzchnia alei 
(dojścia do boiska): 579,0 m2. Pla-
nowany termin wykonania prac to 
29 listopada 2025 r.

opr. Red., foto: UM Lubartów

Do 24 czerwca trwają konsul-
tacje społeczne projektu zmia-
ny Gminnego Programu Re-
witalizacji dla Gminy Miasto 
Lubartów na lata 2023-2030.

Konsultacje są prowadzone w na-
stępujących formach: 
- Zbieranie uwag za pomocą for-
mularza uwag w postaci papiero-
wej lub elektronicznej, 
- Zbieranie uwag i opinii w formie 
ankiety. 
Uwagi, opinie i wypełnione an-
kiety można składać: drogą elek-

troniczną na adres: srf@umlubar-
tow.pl, drogą korespondencyjną 
na adres: Urząd Miasta Lubartów, 
ul. Jana Pawła II 12, 21- 100 Lubar-
tów, osobiście w Urzędzie Mia-
sta Lubartów w godzinach pracy 
urzędu.

Projekt i program jest dostępny na 
stronach internetowych www.lu-
bartow.pl www.umlubartow.bip.
lubelskie.pl oraz wyłożony jest w 
siedzibie Urzędu Miasta Lubartów, 
pokój nr 207.
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Obchody jubileuszu zgromadzi-
ły licznych gości – parlamenta-
rzystów, przedstawicieli władz 
wojewódzkich i lokalnych, ducho-
wieństwo oraz mieszkańców Lu-
bartowa. Wśród obecnych zna-
leźli się poseł Michał Krawczyk i 
posłanka Magdalena Filipek-Sob-
czak. W spotkaniu uczestniczyły 
też delegacje z miast partnerskich 
– Hajdudorog (Węgry), Emilczyna 
i Sławuty (Ukraina) oraz Raiseiniai 
(Litwa).
– Dzisiejsze spotkanie to nie tylko 
rocznica. To przede wszystkim świę-
to wspólnoty lokalnej ludzi, którzy 
przez dziesięciolecia służyli idei sa-
morządności, tworząc lepsze wa-
runki życia dla nas wszystkich – 
podkreślił podczas uroczystości 
burmistrz Krzysztof Paśnik.
Ważnym punktem programu była 
prezentacja przygotowana przez 
Andrzeja Zielińskiego, radnego 
wszystkich kadencji samorządu 
w Lubartowie, który ukazał prze-
miany, jakie dokonały się w mie-
ście na przestrzeni lat. Uzupełnie-
niem był premierowy pokaz filmu 
dokumentalnego. Chwilą reflek-
sji była wspólna pieśń „O, Ziemio 

Lubartowska”, wykonana wraz z 
Chórem Ziemi Lubartowskiej.
W imieniu Prezydenta RP odzna-
czenia wręczał Jarosław Szym-
czyk, Dyrektor Generalny Lubel-
skiego Urzędu Wojewódzkiego. 
Brązowy Krzyż Zasługi trafił do 
Marka Bociana oraz do Andrzeja 
Skrzypca.
Odznakę Honorową za Zasługi dla 
Samorządu Terytorialnego otrzy-
mał Andrzej Zieliński.
Z okazji 105-lecia Lubelskiego 
Urzędu Wojewódzkiego meda-
le przyznano Ryszardowi Borowi-
czowi, Ewie Grabek oraz Jerzemu 
Traczowi – osobom szczególnie 
zaangażowanym w życie społecz-
ne miasta.
Burmistrz Krzysztof Paśnik oraz 

przewodniczący Rady Miasta To-
masz Krówczyński wręczyli statu-
etki „Zasłużony dla Miasta Lubar-
tów”. Otrzymali je:
• Janusz Pożak – znany kolarz, 
były prezes Polskiego Związku Ko-
larskiego, radny miasta i powiatu, 
przedsiębiorca oraz pomysłodaw-
ca i organizator Święta Roweru – 
jednej z największych imprez ro-
werowych w kraju. Od lat wspiera 
młodych sportowców i promuje 
zdrowy styl życia.
• Jacek Świętoński – były bur-
mistrz i radny, który odegrał waż-
ną rolę w tworzeniu struktur 
samorządowych w pierwszych la-
tach transformacji. Zaangażowa-
ny w życie kulturalne i społeczne 
miasta, założyciel zespołów mu-

zycznych oraz inicjator współpra-
cy międzygminnej.
• Muzeum Ziemi Lubartowskiej 
– placówka kultywująca lokalną 
historię i tradycję, obchodząca 
właśnie 55 -lecie istnienia. Posiada 
bogate zbiory z zakresu etnogra-
fii, historii, numizmatyki i arche-
ologii, a także regionalny księgo-
zbiór. Tytuł odebrała dyrektor Ewa 
Sędzimierz.
• Marian Sagan – wielolet-
ni działacz społeczny związany z 
Sekcją Tenisa Stołowego MKS Le-
wart AGS Lubartów. Od początku 
lat 90 aktywnie wspiera klub, po-
święcając swój czas i energię bez-
interesownie. Choć nigdy nie był 

zawodnikiem ligowym, jego mi-
łość do tenisa stołowego i zaan-
gażowanie w rozwój młodzieży 
są powszechnie znane. Przez la-
ta sędziował mecze, pomagał w 
organizacji turniejów i dbał o co-
dzienne funkcjonowanie obiek-
tu. Miasto Lubartów zostało uho-
norowane Medalem Wojewody 
Lubelskiego. Doceniono zrówno-
ważony rozwój miasta, pielęgno-
wanie lokalnej tożsamości oraz 
działania sprzyjające aktywizacji 
mieszkańców i budowie wspól-
noty obywatelskiej. Odznaczenie 
odebrał burmistrz Krzysztof Paś-
nik.

(kw)

AKTUALNOŚCI

Podwójny jubileusz Muzeum Ziemi Lubartowskiej

Lubartów świętował 35-lecie samorządu terytorialnego

Podwójny jubileusz – 55-lecie istnienia oraz 10-lecie działalności jako samorządowa instytucja kultury świętowało 29 maja Muzeum Ziemi 
Lubartowskiej.

Uroczystość z okazji 35-lecia odrodzenia samorządu terytorialnego w Polsce była nie tylko okazją do świętowania, ale też do uhonorowania tych, którzy 
przez lata budowali lokalną wspólnotę i zmieniali Lubartów. Wydarzenie zorganizowano 30 maja w sali kinowej w ramach Dni Lubartowa pod hasłem 
„Przemiany Miasta. 35-lecie lubartowskiego samorządu”.

Historia placówki sięga 1970 ro-
ku, kiedy to powstało jako oddział 
Muzeum Lubelskiego. W 2013 ro-
ku, po decyzji władz wojewódz-
kich o likwidacji muzeów regio-
nalnych, ważyły się jego dalsze 
losy. Dzięki uchwale Rady Mia-
sta Lubartów z kwietnia 2014 ro-
ku muzeum zostało przejęte przez 
samorząd. Od stycznia 2015 roku 
funkcjonuje pod obecną nazwą – 
Muzeum Ziemi Lubartowskiej.
– Dziesięć lat temu muzeum wró-

ciło tam, gdzie jego miejsce – pod 
skrzydła miasta Lubartów – mówił 
podczas uroczystości burmistrz 
Krzysztof Paśnik. – To był dobry 
krok. W tym roku udało się pozy-
skać środki zewnętrzne na grun-
towny remont budynku. Dzięki nim 
zyskamy więcej miejsca na ekspo-
naty i lepsze warunki do pracy.
Miniona dekada to dla muzeum 
czas intensywnej działalności. 
Zorganizowano 36 wystaw cza-
sowych – od archeologicznych, 

przez historyczne i fotograficzne, 
po malarskie. Placówka zdobyła 
liczne grono przyjaciół i partne-
rów. Właśnie im przyznano hono-

rowe tytuły „Przyjaciela Muzeum”. 
Wyróżnienia otrzymali:
• Grażyna Antoniuk i Wiesław 
Stępiński z Lubartowskiego Towa-
rzystwa Regionalnego,
• Marta Migal, dyrektor Społecz-
nej Szkoły Muzycznej im. Frydery-
ka Chopina,
• Katarzyna Lenarciak z firmy 
DePro,
• Michał Kubera, archeolog 
współpracujący z muzeum.
Szczególne podziękowania otrzy-
mała dr Ewa Sędzimierz, która 
przez sześć lat kierowała muzeum 
i właśnie przechodzi na emerytu-
rę. Gratulacje i życzenia złożyli jej 

samorządowcy, przedstawiciele 
zaprzyjaźnionych instytucji i szkół.

(kw)
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W roku jubileuszu 35-lecia samorządu terytorialnego, mieszkańcy Lubartowa mają okazję do refleksji nad zmianami, jakie zaszły w ich mieście. 
Z tej okazji rozmawiamy z burmistrzem Lubartowa Krzysztofem Paśnikiem, który od sześciu lat kieruje lokalnym samorządem. To czas pełen 
wyzwań – pandemii, kryzysów i napięć politycznych – ale również dynamicznego rozwoju, ambitnych inwestycji i coraz wyraźniejszej obecności 
miasta na gospodarczej i turystycznej mapie regionu. Co się udało? Co wciąż pozostaje do zrobienia? Jak Lubartów przygotowuje się na 
przyszłość? 

Lubartów w drodze do nowoczesności 
Panie Burmistrzu, pełni Pan 
swoją funkcję od sześciu lat. Jak 
przez ten czas zmienił się Lu-
bartów? 
Lubartów przede wszystkim pięk-
nieje i to jest to, co często pod-
kreślają odwiedzający nas goście. 
Staramy się, żeby miasto było czy-
ste, zielone i jak najbardziej funk-
cjonalne. Ta troska towarzyszy 
zarówno mi, jak i moim poprzed-
nikom na tym stanowisku, którzy 
również przyczynili się do dzisiej-
szego wyglądu naszego miasta. 
Jesteśmy też miastem coraz lepiej 
odbieranym przez turystów i oso-
by z zewnątrz. Praca, którą włoży-
liśmy w rozwój turystyki i promo-
cję walorów Lubartowa, przynosi 
efekty w postaci większej liczby 
odwiedzających nas gości, a ich 
odbiór miasta i mieszkańców jest 
zdecydowanie pozytywny. Wie-
le inwestycji zrealizowanych w 
ostatnich latach przyczyniło się 
do pozytywnej zmiany obsza-
rów czy przestrzeni miejskich, ale 
też wiele pracy wkładamy w stre-
fę społeczną. Tutaj efekty nie są 
widoczne na pierwszy rzut oka i 
czasami wymaga to pogłębionej 
analizy jakiegoś konkretnego ob-
szaru życia, jednak zmiany są ob-
serwowalne i co najważniejsze, 
stale postępują.
Które inwestycje lub projekty 
uważa Pan za największy suk-
ces?
Wszystkie zrealizowane inwesty-
cje są ważne i potrzebne naszym 
mieszkańcom. Trudno będzie tu 
wskazać konkretne. Realizowa-
liśmy projekty z zakresu efek-
tywności energetycznej, popra-
wy estetyki przestrzeni, poprawy 
funkcjonalności dróg miejskich, 
rozwoju bazy sportowej i tre-
ningowej, poprawy dostępności 
usług społecznych, zwiększenia 
dostępności obiektów publicz-
nych czy podnoszenia poziomu 
usług cyfrowych i bezpieczeń-
stwa sieci. Z racji tego, że najbar-
dziej cieszy rozwiązanie kwestii, z 
którymi nie można było sobie po-
radzić przez wiele lat, sukcesem 
mógłbym określić rozwiązanie 
wieloletniego problemu sportow-
ców taekwon-do i tenisa stoło-
wego ćwiczących w słynnym „ba-
raku” przy ulicy Krzywe Koło, dla 
których budujemy właśnie nowo-
czesną salę treningową przy ul. 
Szkolnej. Ta inwestycja zdecydo-
wanie poprawi warunki dla roz-
woju sportowych ambicji naszej 
młodzieży. Wokół warunków, w 
jakich ćwiczyli, narosło już wiele 
legend, a spór o miejsce, w któ-
rym ćwiczą był rozgrywany  przez 
część sceny politycznej od wie-
lu kadencji samorządu, bynaj-
mniej nie z zamiarem rozwiąza-
nia. Liczyła się zawsze polityka, z 
którą w tym przynajmniej aspek-
cie udało się mam nadzieję skoń-
czyć. Kolejnym przykładem może 

być też zastoisko wodne przy blo-
ku mieszkalnym przy bocznej uli-
cy 3 Maja. Ogromna kałuża two-
rząca się tam po opadach deszczu 
praktycznie na całej powierzchni 
parkingu stanowiła stały element 
krajobrazu Lubartowa od dzie-
sięcioleci. Dzięki podjętym przez 
miasto działaniom udało się wy-
eliminować ten niepożądany ele-
ment na stałe, przywracając nor-
malną funkcjonalność przestrzeni 
niezależnie od panujących wa-
runków atmosferycznych. Bardzo 
ważne było również doprowa-
dzenie do zmiany sposobu ogrze-
wania w Przedsiębiorstwie Ener-
getyki Cieplnej. Wprowadzenie 
kogeneracji opartej o gaz przy-
nosi nie tylko efekt środowisko-
wy, ale daje też realną szansę na 
zmniejszenie kosztów funkcjono-
wania przedsiębiorstwa, co mo-
że przełożyć się na realną obniżkę 
kosztów ciepła dla naszych miesz-
kańców.
Z jakimi wyzwaniami musiał się 
Pan zmierzyć jako burmistrz w 
ostatnich latach?
Życie nie uznaje próżni, więc by-
ło ich wiele, praktycznie w każdej 
sferze życia naszego miasta. Mie-
rzyliśmy się z pandemią, wybu-
chem wojny, horrendalnym wzro-
stem cen na rynku materiałów i 
usług, konfliktami społecznymi i 
politycznymi, zawirowaniami za-
równo na szczeblu lokalnym, jak 
i w polityce krajowej. Realizacja 
zadań samorządu nigdy nie jest 
prosta, tym trudniej się je realizu-
je w niesprzyjających do tego wa-
runkach. Wielokrotnie bywało tak, 
że polityka działała na niekorzyść 
miasta, utrudniając realizację za-
dań lub je po prostu uniemożli-
wiając. Realizacja zaplanowanych 
w budżetach i strategii działań w 
przywołanych warunkach zawsze 
stanowi wyzwanie, można jedy-
nie dyskutować o jego skali.
Mieszkańcy często mówią o po-
prawiającej się infrastrukturze 
drogowej. Jakie inwestycje w 
tym zakresie udało się zrealizo-
wać?
Było ich bardzo wiele, nie wiem 
czy uda mi się na szybko wszyst-
ko wymienić. Ale po kolei. Prze-
budowa ulic: Lubelskiej, Łąkowej, 
Piaskowej, Batalionów Chłopskich 
i Leśnej wraz z budową ścieżki ro-
werowej oraz budowa parkin-
gów przy ul. Batalionów Chłop-
skich i łącznikiem ul. Lubelskiej i 
Powstańców Warszawy, przebu-
dowa ulic Akacjowej, Parkowej, 
Chopina,  3 Maja i Północnej wraz 
z budową kanalizacji deszczowej, 
remont nawierzchni ulicy 1 Maja, 
budowa ulic Mieszka I, Bolesława 
Chrobrego, Kazimierza Wielkie-
go, Królowej Jadwigi, Jana III So-
bieskiego,  przebudowa ulicy Po-
lesie, droga do Solbetu, ulicy Reja, 
Żeromskiego, Ogrodowej, Osiko-
wej, Jasnej, Gojdana, Ligaja, Igna-

cego Krasickiego, Hutniczej i wie-
le mniejszych inwestycji, takich 
jak przebudowy chodników, dojść 
i przejść dla pieszych. Ważną częś-
cią infrastruktury drogowej są też 
ścieżki rowerowe, których mamy 
na terenie miasta coraz więcej.
Jednym z długo odkładanych 
problemów była kwestia od-
wodnienia miasta i budowy ka-
nalizacji deszczowej. Za Pana 
kadencji te prace wreszcie ru-
szyły. Które rejony Lubartowa 
były najbardziej narażone na 
zalewanie i zostały objęte prio-
rytetem? 
Problem występował w osiedlu 
Kopernika, osiedlu 3 Maja, cen-
trum miasta i okolicach ulicy Łą-
kowej. Część z problemów już 
udało nam się wyeliminować, kil-
koma zajmujemy się obecnie, 
a do przepracowania zarówno 
pod względem koncepcji sposo-
bu rozwiązania, jak i przyszłej re-
alizacji pozostaje nam jeszcze te-
ren przylegający do centrum. 
Przy jego rozwiązywaniu pomoc-
ny będzie tworzony aktualnie dla 
miasta „Plan adaptacji do zmian 
klimatu”, który nie tylko wyznacza 
kierunki, w których miasto powin-
no podążać, ale również wskazuje 
konkretne  sposoby rozwiązywa-
nia istniejących problemów.
Jak ocenia Pan z perspekty-
wy czasu rozwój lubartowskiej 
strefy gospodarczej i pojawie-
nie się przedsiębiorców, któ-
rzy chcą inwestować w naszym 
mieście?
Mamy warunki, aby w kontekście 
gospodarczym jeszcze bardziej 
zaistnieć na mapie  nie tylko regio-
nu, ale całego kraju. Powstawanie 
nowych przedsiębiorstw tworzą-
cych miejsca pracy dla mieszkań-
ców to marzenie wielu burmi-
strzów i prezydentów miast, a ja 
mogę, czy raczej my wszyscy mo-
żemy tego doświadczać w Lubar-
towie. Wśród firm, które zdecydo-
wały się związać swoją przyszłość 
z Lubartowem, są też prawdziwe 
technologiczne perełki, których 
produkty są unikatowe w ska-
li świata. Niesamowicie cieszy też 
rozwój rodzimych firm, skala w ja-
kiej obecnie funkcjonują jest im-
ponująca. To zdecydowanie napa-
wa dumą.
Jakie zmiany zaszły w lubartow-
skich szkołach i przedszkolach? 
Czy samorząd wspiera placówki 
edukacyjne?
Samorząd aktywnie wspiera roz-
wój edukacji poprzez inwestycje, 
innowacyjne projekty oraz współ-
pracę z instytucjami zewnętrzny-
mi. W ostatnich latach w lubar-
towskich szkołach i przedszkolach 
zaszły liczne zmiany. Wykonana 
została termomodernizacja szkół 
podstawowych, II Liceum Ogól-
nokształcącego. Placówki oświa-
towe zostały doposażone w 
sprzęt komputerowy, tablice mul-

timedialne. Miasto Lu-
bartów pozyskuje środ-
ki z różnych programów 
krajowych, wojewódz-
kich oraz unijnych. 
Dzięki tym działaniom 
szkoły i przedszkola zy-
skują nowoczesne na-
rzędzia dydaktyczne, 
lepszą infrastrukturę 
oraz wsparcie w zakre-
sie kompetencji cyfro-
wych i ekologicznych.
Już za kilkanaście 
miesięcy kierowcy nie 
będą musieli stać w 
korkach w Niemcach. 
Budowa drogi Via Car-
patia, łączącej Lubar-
tów z Lublinem, to 
jedna z kluczowych inwestycji 
ostatnich lat, która właśnie jest 
realizowana. Jakie znaczenie — 
Pana zdaniem — ta trasa ma dla 
rozwoju Lubartowa? 
Kluczowe. Dotychczas rozwija-
liśmy się pomimo utrudnień na 
trasie Lublin – Lubartów i wieloki-
lometrowego korka w Niemcach. 
Normalny dojazd i połączenie 
drogą szybkiego ruchu z auto-
stradami i siecią dróg ekspreso-
wych, łączących praktycznie ca-
ły kraj i wszystkie duże miasta,  to 
kolejny bodziec dla rozwoju bi-
znesu w Lubartowie, zarówno już 
obecnego, jak też pozytywny syg-
nał dla nowych inwestorów. Jest 
to dodatkowy potencjał, na któ-
rym można już pewnie bazować. 
Od tego jak go wszyscy wykorzy-
stamy zależeć będzie skala sukce-
su, który będzie nam wszystkim 
towarzyszył.
Czy miasto inwestuje w odna-
wialne źródła energii lub inne 
„zielone” rozwiązania? 
Zielona energia to bardzo mod-
ne słowo, jednak niezwykle po-
żyteczne. W Lubartowie powsta-
ło wiele inwestycji, w których 
wytwarzana jest zielona energia, 
takich jak: instalacje i farma fo-
towoltaiczna, wytwarzanie ener-
gii z biogazu powstającego na 
oczyszczalni ścieków, ale też tak 
zwana energia szara, powstają-
ca przy użyciu gazu ziemnego. 
To bardzo dobre i efektywne roz-
wiązania. Myślę że dla wielu osób 
będzie sporym zaskoczeniem, je-
żeli powiem, że ilość energii, któ-
rą mogą wytworzyć układy koge-
neracyjne zainstalowane w PEC 
Lubartów przy ciągłej, całorocz-
nej pracy przewyższają zapotrze-
bowanie na energię elektrycz-
ną całego miasta. Oznacza to, że 
mamy na terenie miasta jednost-
ki wytwórcze zapewniające nam 
samowystarczalność. Inną spra-
wą jest skoordynowanie ich pra-
cy z siecią elektroenergetyczną i 
innymi odbiorcami dla zapewnie-
nia największej efektywności eko-
nomicznej, to zadanie ciągle jesz-
cze jest w trakcie prac.

Szykuje się zakrojona rewita-
lizacja centrum miasta Co jest 
w planach? Czy Pana zdaniem 
projekt jest szansą na znaczny 
rozwój miasta?
Centrum miasta to zawsze wizy-
tówka, obrazek który jako pierw-
szy rzuca się w oczy po przy-
jeździe do nowego miejsca i 
pozostaje w pamięci. Nasz rynek, 
a głównie zlokalizowana na nim 
fontanna, spotykał się wielokrot-
nie z krytyką mieszkańców, dla-
tego podjąłem decyzję o przy-
stąpieniu do prac koncepcyjnych 
i projektowych nad jego przyszłą 
przebudową. Będzie to proces 
poprzedzony szerokimi konsulta-
cjami społecznymi, w ramach któ-
rego powinniśmy wypracować 
rozwiązanie, jakie zadowoli na-
szych mieszkańców, których bę-
dziemy zachęcać do szerokiego 
udziału w prowadzonych pracach 
koncepcyjnych i projektowych.
Przez wiele lat sportowcy 
zwłaszcza zawodnicy taekwon 
- do czekali na salę sportową z 
prawdziwego zdarzenia. Wresz-
cie za Pana kadencji ruszyła bu-
dowa obiektu przy ulicy Szkol-
nej. Jakie możliwości realizacja 
inwestycji stworzy dla lubar-
towskiego sportu i młodzieży? 
 Budujemy salę treningową z za-
pleczem sanitarnym w nowym 
obiekcie, zlokalizowanym w sto-
sunkowo niedalekiej odległości 
od „baraku” przy Krzywym Kole, 
również w osiedlu mieszkanio-
wym. To nowoczesna, przestron-
na sala z wentylacją, systema-
mi nawiewów i odpowiednim 
oświetleniem i wyposażeniem, 
pozwalająca na prowadzenie 
równoległych zajęć obu sekcjom, 
a w razie potrzeby tworząca dużą, 
wspólną przestrzeń dla organiza-
cji zawodów lub tego typu imprez 
sportowych. Mam nadzieję, że 
warunki, jakie tworzymy naszym 
sportowcom przyczynią się do ich 
dalszego rozwoju i będziemy mo-
gli dalej cieszyć się odnoszonymi 
przez nich sukcesami, tak jak to 
było dotychczas.   

 Rozmawiała K. Wójcik
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Lubartów ponownie pokazał wielkie serce. Podczas 16 Kapucyńskiego Pikniku Motocyklowego, który odbył się 24 maja, motocykliści i 
mieszkańcy miasta zebrali aż 26 718,74 zł oraz 10 Euro na leczenie Weroniki — nastolatki w śpiączce, leczonej w warszawskiej klinice Budzik.

Ponad 26 tysięcy złotych zebrane podczas Kapucyńskiego Pikniku Motocyklowego

CykloFrajda w Lubartowie przyciągnęła najmłodszych rowerzystów

„Dzień Dziecka z Wędką” z rekordową frekwencją

To już szesnasta edycja wydarze-
nia, które łączy pasję do motocy-
kli z działalnością charytatywną. 
W trakcie pikniku prowadzono 
zbiórkę do puszek oraz sprzeda-
wano pamiątkowe koszulki, a cał-
kowity dochód z ich sprzedaży 
przeznaczono na wsparcie lecze-
nia Weroniki.
Impreza rozpoczęła się paradą 
motocykli, które przejechały uli-
cami Lubartowa na plac przed Pa-
łacem Sanguszków, a następnie 
uczestnicy wzięli udział w uroczy-
stej Mszy świętej. Na scenie wy-
stąpili lokalni artyści.
Organizatorem wydarzenia było 
Stowarzyszenie Awernia, a finan-
sowo piknik wsparło Miasto Lu-
bartów. 
Jak podkreślają uczestnicy, ze-
brana kwota to dowód na to, że 
wspólnymi siłami można napraw-
dę pomóc tym, którzy tego naj-
bardziej potrzebują.            (kw)

1 czerwca boisko w parku miejskim w Lubartowie zamieniło się w tor do jazdy rowerem. Wszystko za sprawą kolejnej edycji CykloFrajdy – 
imprezy zorganizowanej przez MOSiR Lubartów.

Tłumy dzieci z rodzicami, dmuchańce i grillowanie – tak wyglądał tegoroczny „Dzień Dziecka z wędką”, który w niedzielę 1 czerwca odbył się w 
Parku Miejskim im. Książąt Sanguszków w Lubartowie. Pogoda dopisała, a jeszcze bardziej – frekwencja.

W wydarzeniu udział wzięły dzie-
ci z roczników 2015–2022, dla któ-
rych oprócz rowerowej rywalizacji 
przygotowano mnóstwo atrakcji. 
Jedną z głównych była piana par-
ty czy rywalizacja na Rowerowym 
Torze Przeszkód, który poprowa-
dziło Miejskie Koło Turystyki Ro-
werowej „Relaks”.
Wyniki:
2022–21
Chłopcy
1. Marek Leniń; 2. Igor Augusty-

nowicz; 3. Patryk Dudek.
Dziewczynki
1. Oliwia Radomska
2019–2020
Dziewczynki
1. Milena Udziela; 2. Helena Mar-
kowska
Chłopcy
1. Wojciech Klarnecki; 2. Maksym 
Atanasow; 3. Jan Radomski
2017–18
Dziewczynki
1. Zuzanna Czarnecka; 2. Paulina 

Kraszeńska; 3. Julia Budzyńska
Chłopcy
1. Mateusz Marzęda; 2. Leon Ko-
peć; 3. Sagan Fabian
2015–16
Dziewczynki
1. Emilia Kisiel; 2. Joanna Barto-
szek; 3. Oliwia Sagan
Chłopcy
1. Adam Orzełko; 2. Wojciech 
Pieńkosz.

KW

– W kategorii do 10 lat wy-
startowało 73 uczestników, 
a w kategorii 11–16 lat – 71. 
Łącznie w zawodach wzięło 
udział 144 dzieci – informują 
organizatorzy z Koła PZW Lu-
bartów Staw, które wraz z in-
nymi lokalnymi kołami węd-
karskimi i Społeczną Strażą 
Rybacką przygotowało całe 
wydarzenie.
Wędkarska rywalizacja by-
ła tylko częścią programu. Każ-
de dziecko otrzymało pamiątko-

wy medal, paczkę ze słodyczami 
oraz zestaw gadżetów i upomin-

ków. Ale naj-
większą ra-
dość sprawiły 
d o d a t k o w e 
atrakcje przy-
g o t o w a n e 
dla uczestni-
ków i ich ro-
dzin. Na miej-
scu dostępne 
były dmu-
chańce, malo-

wanie twarzy, wata cukrowa, pop-
corn i grillowane kiełbaski. Było 

wesoło, rodzinnie i bez pośpie-
chu – dokładnie tak, jak powinien 
wyglądać Dzień Dziecka. Pod-
czas wydarzenia obecni byli także 
funkcjonariusze Państwowej Stra-
ży Pożarnej oraz Komendy Powia-
towej Policji w Lubartowie. Dzie-
ci mogły nie tylko obejrzeć sprzęt, 
ale również porozmawiać z funk-
cjonariuszami, usiąść w radio-
wozie czy obejrzeć wyposażenie 
strażackiego wozu. Dla wielu to 
była pierwsza okazja, by zobaczyć 
takie pojazdy z bliska. kw



LUBARTOWIAK  NR 11 [948] •  12 czerwca 20256 AKTUALNOŚCI

Dni Lubartowa – Roztańczona Sobota
Roztańczona Sobota – pod taką 
nazwą Miasto Lubartów oraz Lu-
bartowski Ośrodek Kultury zor-
ganizowały imprezę z okazji Dni 
Lubartowa 2025.  Wydarzenie od-
było się pod patronatem honoro-
wym Burmistrza Miasta Lubartów 
oraz Dyrektora Generalnego Kra-
jowego Ośrodka Wsparcia Rolni-
ctwa – Henryka Smolarza.
 31 maja na scenie przy ratuszu 
wystąpili lokalni artyści: Chór Zie-
mi Lubartowskiej, Orkiestra Dęta 
OSP oraz kapela "Lewartowianie". 

Swoje stoisko miała 2 Lubelska 
Brygada Obrony Terytorialnej. 
Można było obejrzeć zespoły ta-
neczne z LOK i MKS "Lubartów". 
Gwiazdami były zespoły Energy 
Girls oraz NEWS, który świętował 
swoje 10-lecie na scenie. 
W programie było również powi-
tanie delegacji z miast partner-
skich Lubartowa. Następnie kon-
cert dał Maciej Smoliński. Imprezę 
zakończył taneczny wieczór z ze-
społem Imperium.    

Sylwia Cichoń



LUBARTOWIAK  NR 11 [948] •  12 czerwca 2025 7AKTUALNOŚCI

Tłumy mieszkańców, moc atrakcji dla dzieci i wieczorne rockowe brzmienia – tak wyglądał drugi dzień obchodów Dni Lubartowa. 1 czerwca 
miasto tętniło życiem od wczesnych godzin porannych aż do późnego wieczora, a program imprez był ukłonem w stronę najmłodszych i… 
miłośników mocniejszych dźwięków.

Dzień Dziecka i Rockowa Niedziela z ogromną frekwencją
Rano w Parku Miejskim nad sta-
wem rozpoczął się Dzień Dziecka z 
Wędką, zorganizowany przez PZW 
Lubartów „Staw”.
Następnie park zmienił się w ro-
werowy tor dzięki MOSiR Lubar-
tów i MKTR Relaks, którzy zaprosili 
na CykloFrajdę. Dzieci brały udział 
w rowerowych wyścigach i Piana 
Party.
Na rynku miejskim w południe ru-
szył Charytatywny Turniej Szacho-
wy na rzecz Lubartowskiego Sto-
warzyszenia Hospicjum św. Anny. 
Szachownice rozłożone w central-
nym punkcie miasta przyciągnę-
ły zawodników w różnym wieku 
– od najmłodszych po doświad-
czonych graczy.
Po południu najmłodszych po-
rwała bajkowa przygoda – spek-
takl „Tańcobajka – Damy, Smoki i 

Rycerze”. Księżniczka Dorota i Ry-
cerz Wiktor roztańczyli całą wi-
downię.
Zorganizowano też Turniej Za-
mkowy – wieloetapową grę tere-
nową, podczas której dzieci i ro-
dzice zdobywali punkty, biorąc 
udział w zadaniach przygotowa-
nych przez lokalne organizacje.
Popołudnie upłynęło pod zna-
kiem występów artystycznych – 
koncert młodzieży z II LO, tanecz-
ne pokazy grup KTT Chochlik i HIP 
HOP z Lubartowskiego Ośrodka 
Kultury oraz wręczenie nagród w 
konkursie „Bądźmy EKO w Lubar-
towie”.
Wieczorem odbyła się Rockowa 
Niedziela – sceną zawładnęły ko-
lejno zespoły Krzyk Mody, Regau, 
a na zakończenie gwiazda wieczo-
ru – Happysad.    (kw)
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Lubartów przez trzy dni karmił literaturą. Zakończył się 
festiwal „Literacko’ 36”

Tańce i pieśni ludowe w LOK

Nagrodzeni w literackim konkursie ekologicznym

To już kolejna edycja wydarzenia organizo-
wanego przez MBP w Lubartowie. Festiwal 
przyciągnął czytelników w różnym wieku 
– od najmłodszych po seniorów. Program 
obejmował spotkania z autorami książek dla 
dzieci, powieściopisarzami, twórcami litera-
tury faktu oraz wieczorne koncerty.
Festiwal rozpoczęło spotkanie z Barbarą Su-
peł, autorką książek dla dzieci. Po południu 
odbyły się rozmowy z Ewą Miduch i Sławo-
mirem Koprem. Dzień zakończył koncert 
Małgorzaty Staszek.

W czwartek gośćmi biblioteki byli Agniesz-
ka Frączek, Ałbena Grabowska oraz Ryszard 
Ćwirlej, z którym rozmawiał pisarz Marcin 
Wroński. Wieczorem wystąpili uczniowie 
Społecznej Szkoły Muzycznej w Lubartowie.
Ostatni dzień festiwalu  rozpoczął się spot-
kaniem z Anielą Cholewińską-Szkolik. Póź-
niej publiczność miała okazję spotkać się z 
Alicją Filipowską i Krzysztofem Skibą. Na za-
kończenie wystąpiła Stylowa Orkiestra Ta-
neczna, po której odbyła się potańcówka.  

(kw)

Od 4 do 6 czerwca ogród Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lubartowie był miejscem spotkań z literaturą, autorami i muzyką. 
Wszystko za sprawą festiwalu „Literacko’ 36”, który w tym roku odbył się pod hasłem „Karmimy literaturą”.

 V edycję Dziecięcego Festiwa-
lu Tańców i Przyśpiewek Ludo-
wych "Kogucik" zorganizowano 4 
czerwca w Lubartowskim Ośrod-

ku Kultury. Celem festiwalu by-
ło propagowanie kultury ludowej 
wśród dzieci, zachęcanie przed-
szkolaków do publicznych wystę-
pów oraz rozwijanie wrażliwości 
muzycznej dzieci.
Organizatorem imprezy było 
Przedszkole Miejskie Nr 4 oraz 
Przedszkole Miejskie Nr 2. W wy-

darzeniu wzięło udział 9 placówek 
przedszkolnych. Po występach 
dzieci otrzymały statuetki i upo-
minki, które wręczała sekretarz 
miasta Dorota Golak. Patronat ho-
norowy nad imprezą objął Bur-
mistrz Miasta Lubartów Krzysztof 
Paśnik.

Sylwia Cichoń

Konkurs literacki „Bądźmy EKO 
w Lubartowie” zorganizowa-
ły Lubartowski Ośrodek Kultu-
ry oraz Miasto Lubartów. Był on 
skierowany do dzieci i młodzie-
ży ze szkół podstawowych w 
Lubartowie. Na konkurs wpły-
nęło 46 prac. Przyznano na-
grody i wyróżnienia. Upomin-
ki zostały wręczone laureatom 
1 czerwca podczas Dni Lubar-
towa.
Prace oceniała komisja w skła-
dzie: Sylwia Cichoń (przewod-
nicząca), Krystyna Jeziorska, 
Marta Rodzik i Magdalena Wyro-
bek. Komisja postanowiła przy-

znać nagrody i wyróżnienia w 
trzech kategoriach wiekowych.

Kategoria: Uczniowie klas I–III:
Miejsce I – Helena Bożym – SP nr 1

Miejsce II – Tymoteusz 
Mysiak – SP nr 3
Miejsce III – Jakub Świć – 
SP nr 3
Wyróżnienia:
Ksenia Stawska – SP nr 4
Martyna Symbor – SP nr 
3
Adrian Meksuła – SP nr 3
Franciszek Dudziak – SP 
nr 3
Kategoria: Uczniowie 
klas IV–VI:
Miejsce I – Joanna Pytka 
– SP nr 3

Miejsce II – Alicja Błaszczak – SP 
nr 3

Miejsce III  – Patryk Wójcik – SP nr 
3
Wyróżnienia:
Alicja Chojak – SP nr 3
Łucja Mysiak – SP nr 3
Kategoria: Uczniowie klas VII–VIII:
Wyróżnienia:
Łucja Soroka – SP nr 3
Emilia Soroka – SP nr 3
Helena Strep – SP nr 3.

Projekt „Bądźmy EKO w Lubarto-
wie” został dofinansowany przez 
Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Lublinie.

Opr. Red.
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Szachowo z okazji Dnia Dziecka

Złoty medal młodego pływaka

Mistrzostwa Polski z udziałem zawodników Lewartu

Na lubartowskim rynku 1 czerwca zorganizowano „Charytatywny Turniej Szachowy z okazji Dnia Dziecka”.

Zawody pływackie Grand Prix w Pływaniu o Puchar Burmistrza Dzielnicy Bemowo zorganizowano 8 czerwca w Warszawie. W imprezie wziął 
udział zawodnik klubu Swim Team Lubartów – Maciej Mierzwiński (rocznik 2015). Odniósł sukces i zdobył złoty medal.

Dzięki zwycięstwom podczas Mistrzostw Województwa oraz dzięki wysokim miejscom w ogólnopolskim zestawieniu tenisiści stołowi Lewartu 
Lubartów wystąpili w Mistrzostwach Polski. Podczas rywalizacji w trzech kategoriach wiekowych podopieczni trenera Jakuba Sagana 
rywalizowali z najlepszymi zawodnikami w kraju. Wyniki, jakie osiągnęli, należy zapisać na duży plus.

- Tradycją stało się, że w taki szcze-
gólny dzień, jakim jest Dzień Dzie-
cka, organizujemy turnieje charyta-
tywne. W tym roku postanowiliśmy 
wesprzeć Hospicjum św. Anny w Lu-
bartowie. Cała akcja zbiórki pie-
niędzy na Hospicjum zakończy się 
w czwartek, bo właśnie do czwart-
ku trwa licytacja autografów zna-
nych wokalistów – mówił Tomasz 
Drozd, manager LUKS Lubartów 
podczas otwarcia turnieju. Po 7 
rundach najlepszym zawodnikom 
wręczono puchary oraz wszyst-
kim uczestnikom medale i dyplo-
my. Nagrody wręczali: dyrektor 
Lubartowskiego Ośrodka Kultury 
Urszula Bednarczyk. członek za-
rządu i manager LUKS Lubartów 

Tomasz Drozd oraz sędzia zawo-
dów Piotr Opolski.
Czołówka turnieju OPEN (po 7 
rundach):
1. Kacper Czuchryta – LUKS Lubar-
tów – 7.0 pkt (komplet zwycięstw)
2. Miłosz Madejski – SSz Cebularz 
Lublin – 6.0 pkt; 3. Mikołaj Madej-
ski – LKSz Lublin – 5.0 pkt
Wyniki w podkategoriach wieko-
wych:
Kategoria do lat 8
1. Bartłomiej Smolak – LUKS Lu-
bartów – 3.0 pkt; 2. Olaf Cyfra – 
LUKS Lubartów – 2.5 pkt; 3. Anto-
ni Bazyluk – bez klubu – 1.0 pkt
Kategoria do lat 10
1. Tymoteusz Mysiak  – LUKS Lu-
bartów – 4.5 pkt; 2. Michał Pucha-

ła  – LUKS Lubartów – 4.0 pkt
3. Piotr Witkowski  – LKSz Lublin – 
4.0 pkt; 
Kategoria do lat 14
1. Miłosz Madejski – SSz Cebularz 
Lublin – 6.0 pkt
2. Mikołaj Madejski – LKSz Lublin 
– 5.0 pkt
3. Krystian Kozak – LUKS Lubartów 
– 4.5 pkt
Kategoria do lat 18
1. Kacper Czuchryta (II kategoria) 
– LUKS Lubartów – 7.0 pkt; 2. Wik-
tor Opolski (III kategoria) – LUKS 
Lubartów – 4.5 pkt; 3. Bartosz Mi-

duch (IV kategoria) – LUKS Lubar-
tów – 4.0 pkt. Podczas turnieju 
udało się zebrać 1012 zł i 0,5 eu-
ro. Do puszki wrzucono 712 zł i 

0,5 euro, natomiast z licytacji pły-
ty „Raz Dwa Trzy” oraz kopii obra-
zu wraz z autografem Adama No-
waka -  300 zł.            KW

Kraków był gospodarzem Mi-
strzostw Polski młodzików. Im-
preza odbyła się w dniach 16-18 
maja. W zawodach mistrzowskich 
wzięła udział dwójka zawodników 
Lewartu – Hanna Sagan i Filip Po-
lak. W grze pojedynczej Hanna za-
jęła 25 miejsce, zaś Filip 49 miej-
sce. W grach podwójnych nasi 
zawodnicy zostali sklasyfikowani 
na 17 miejscu. Sagan grała z Wik-
torią Piasecką (Ogniwo Chełm), a 
Polak z Filipem Michalkiewiczem 

(Ostródzianka Ostróda).
W Gdańsku w dniach 29 maja – 1 
czerwca odbyły się Mistrzostwa 
Polski młodzieżowców. Na tych 
zawodach mieliśmy dwie zawod-
niczki Lewartu. Drużynowo wśród 
młodzieżówek Lewart w składzie 
Agata Lipska i Katarzyna Jusiak 
zajął 9 miejsce. Agata Lipska wy-
stąpiła także w grach pojedynczej, 
podwójnej i mieszanej. W turnieju 
indywidualnym zajęła 17 miejsce. 
W grze podwójnej w parze z Wik-

torią Soczko (Dojlidy Białystok) za-
jęła 9 miejsce, zaś w grze miesza-
nej razem z Antonim Zglińskim 
(Energia KTS Toruń) została sklasy-
fikowana na 17 miejscu.
W Brzegu Dolnym w dniach 31 
maja – 1 czerwca odbyły się Mi-
strzostwa Polski żaków. W zawo-
dach tych wystąpiła czwórka za-
wodników Lewartu – Dominika 
Adamczyk, Filip Polak, Szymon 

Machaj i Fran-
ciszek Lato. Oto 
miejsca, jakie za-
jęli w tych zawo-
dach: Dominika Adamczyk – 25 
w grze pojedynczej i 17 w grze 
podwójnej w parze z Nikolą Król 
(Kłos Wola Skromowska), Filip Po-
lak – 9 w grze pojedynczej i 5 w 
grze podwójnej w parze z Jere-
mim Witkowskim (LUKS Straszyn), 

Szymon Machaj – 49 w grze po-
jedynczej, Franciszek Lato – 49 w 
grze pojedynczej. 
W grze podwójnej para Lewartu 
Machaj/Lato została sklasyfikowa-
na na 17 miejscu.   

 ig

Maciej wystartował w dwóch kon-
kurencjach:
- 50 metrów stylem klasycz-
nym, w której zaprezentował się 
znakomicie i zajął pierwsze miej-
sce, zdobywając złoty medal,
- 100 metrów stylem zmien-
nym, gdzie po zaciętej rywalizacji 
uplasował się na szóstym miejscu.
– Zawody przebiegały w sportowej 
atmosferze, a dodatkową atrakcją 
była możliwość spotkania gwiazd 

polskiego pływania – Ksawerego 
Masiuka oraz Karola Ostrowskiego, 
co było dla młodych zawodników 
inspirującym i motywującym prze-
życiem. Start w zawodach na Be-
mowie był dla Macieja cennym do-
świadczeniem i kolejnym krokiem 
w jego sportowym rozwoju. Gra-
tulujemy sukcesów i życzymy dal-
szych udanych startów – informu-
ją trenerzy klubu.  

opr. Red.
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SPRZEDAM

 Działkę o pow. 28 arów z domem 
i budynkami gospodarczymi w Win-
centowie. Tel. 605 136 883 
 Działkę budowlaną 0,14 ar w No-
wodworze Piaski, cena 210 tysięcy 
złotych. Tel. 723 889 255
 Nowe suporki. Tel. 696 285 889
 Działkę o pow. 0,78 ar z domem 
i budynkami gospodarczymi w Nie-
dźwiadzie. Tel. 781031278 
 Działkę budowlaną w Siedliskach 
30 ar gm. Kamionka, 7 km od Lubar-
towa. Tel. 502 897072 
 Działkę budowlaną 2849 mkw. 
w Okunince, pow. Włodawa, j. Białe 
300 m, podzielona geodezyjnie na 2 
– 1397 mkw - cena 305 tys zł. i 1452 
mkw. – 285 tys zł, całość cena 550 tys 
zł, media, domek letniskowy + bla-
szak 3x5 m, ogrodzona,  Tel. 508 032 
122; 603 677 363  
 Mieszkanie w bloku 60 mkw. Lu-
bartów. Tel. 697 005 155 
 Sadzonki derenia, 3-letni. Tel. 663 
551 547 
 Sadzarkę do ziemniaków kubecz-
kową, cena do uzgodnienia. Skro-
bów 89. Tel. 81 855 45 22 
 Kanapę dwuosobową rozkładaną 
do spania z pojemnikiem na pościel 
o wymiarach 150cm dł/87 szer/90 
wys oraz dwa materace sprężyno-
wo-kieszeniowe z warstwą latek-

sowo-piankową o wymiarach 200 
cm dł/90 szer/22 wys i 200cm dł/80 
szer/22 wys, ceny do uzgodnienia. 
Tel. 602 211 047 
 Działkę budowlaną 43 ary z moż-
liwością podziału na mniejsze, Brze-
ziny, cena do uzgodnienia. Tel. 508 
631 372
 Działkę przekształconą na bu-
dowlaną nr działki 1041/4 w Kozłów-
ce, wjazd z jezdni na działkę, cena do 
uzgodnienia. Tel. 695919460 
 Butlę 11 kg z gazem, Lubartów. 
Tel. 694 672 069
 Bojler elektryczny 50 l, w do-
brym stanie, tanio. Tel. 501 274 234
 Działki pod zabudowę o pow. 
30 a i 28 a, Siedliska gmina Kamion-
ka, dostępne media: woda, prąd, są-
siedztwo lasu, otwarta przestrzeń, 
Lubartów – 7km, Lublin-30 km. Tel. 
784 630 367 
 Mieszkanie o pow. 62,40 mkw. 
w Lubartowie ul. Aleje Tysiąclecia, 
III piętro, 3 pokoje, kuchnia, łazien-
ka + oddzielne wc, balkon, cena do 
uzgodnienia. Tel. 698 174 566
 Działkę rolną 0,606 ha położoną 
we wsi Chlewiska k. Lubartowa. Tel. 
605 828080 
 Cegłę czerwoną, pełną, nowa, 
tanio. Tel. 697 005 155  
 Taśmociąg do obornika - 1000 zł; 
siewnik lejowy do nawozu – 700 zł; 
siewnik zbożowy 2,5 szerokości z 

grabkami – 2000 zł; sadzarka kubeł-
kowa do ziemniaków – 1200 zł. Tel. 
514 969 559
 Drewno sosnowe, rąbane, sezo-
nowane, kilka metrów. Tel. 504 061 
250 

 POSIADAM DO WYNAJĘCIA
 Lokal  w centrum Lubartowa. Tel. 
791 737 982 
 Lokal  w Lubartowie, powierzch-
nia 170 mkw.  Tel. 791 737 982         

  ZAMIENIĘ
 Mieszkanie  4 pokoje 75,60 
mkw., III piętro, osiedle Popiełuszki 
na mniejsze parter lub I piętro, tylko 
osiedle Popiełuszki. Tel.  735 924 828
  

RÓŻNE  
 Koszenie trawy – kosiarka bijako-
wa, działki,  pola, ugory, nieużytki. 
Lubartów i okolice. Tel. 783 802 677  
 Kupię, uprzątnę złom. Tel. 609 
928 998 
 Oranie, glebogryzowanie  - 
ogrody, działki, pola, ugory. Lubar-
tów i okolice. Tel. 783 802 677
 Docieplenia budynków. Szyb-
ko. Tanio. Solidnie. Tel. 502 053 
214 
 Malowanie dachów. Tel. 604 
217 219

INFORMACJA O WYWIESZENIU WYKAZU
W siedzibie tut. Urzędu przy ul. Jana Pawła II 12 w Lubartowie został 
wywieszony na tablicy ogłoszeń wykaz nieruchomości przeznaczo-
nych do dzierżawy w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 
3 lat – nieruchomości gruntowe niezabudowane, położone w Lubar-
towie, stanowiące części działek: nr 33/5 - obr. 10, nr 62/5 – obr. 11, nr 
133/5 – obr. 1, nr 354/7, nr 198/6 i nr 208/20 – obr. 4, pod lokalizację 
kontenerów do zbiórki odzieży używanej.

INFORMACJA O WYWIESZENIU WYKAZU
W siedzibie tut. Urzędu przy ul. Jana Pawła II 12 w Lubartowie został 
wywieszony na tablicy ogłoszeń wykaz nieruchomości przeznaczonej 
do dzierżawy w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 3 lat 
– udział 97874/211325 w działce nr 200/24, położonej przy ul. Słowa-
ckiego 41A w Lubartowie, w obrębie 4-Zagrody Lubartowskie, stano-
wiącej własność Gminy Miasto Lubartów.

BURMISTRZ MIASTA LUBARTÓW 
OGŁASZA II PRZETARG USTNY NIEOGRANICZONY 

na dzierżawę działki nr 179/14, zabudowanej budynkiem handlowo-
-usługowym o pow. użytk. 95,60 m2, położonym przy ul. Żołnierskiej 1 
w Lubartowie, w obrębie 10 – Lubelska, stanowiącej własność Gminy 
Miasto Lubartów, dla której Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych 
prowadzi księgę wieczystą nr LU1A/00034625/4.
Wywoławcza stawka miesięcznego czynszu dzierżawy wynosi 1 500 zł 
netto + 23% VAT.
Stawkę postąpienia ustala się na 20 zł netto. Wadium wynosi 2 000 zł.
Okres dzierżawy ustala się na czas oznaczony do 3 lat.
II przetarg odbędzie się w dniu 25 czerwca 2025 r. w siedzibie Urzędu 
Miasta Lubartów przy ul. Jana Pawła II 12 w Lubartowie, w sali nr 10 
(parter) o godz. 1000.
Warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w pie-
niądzu w wysokości 2 000 zł na rachunek Urzędu Miasta nr 96 1020 
3147 0000 8402 0102 7978, w banku PKO Bank Polski SA, w terminie 
do 23.06.2025 r. (data wpływu na rachunek bankowy). Wadium ulega 
przepadkowi, jeżeli wygrywający przetarg uchyli się od zawarcia umo-
wy dzierżawy w terminie do 14 dni od daty rozstrzygnięcia przetargu.
Dodatkowe informacje na temat przetargu można uzyskać w Urzędzie 
Miasta Lubartów, ul. Jana Pawła II 12, Wydział Nieruchomości, Plano-
wania Przestrzennego i Rolnictwa (pok. 117, 126) lub pod numerami 
telefonu: 81 8544610, 81 8553057.

BURMISTRZ
Krzysztof Paśnik

Siatkarze plażowi czwartą drużyną rejonu

Pasjonaci sportu na turnieju piłki nożnej w RCEZ

Pod koniec maja w Kocku od-
były się Mistrzostwa Powiatu w 
Siatkówce Plażowej dziewcząt i 
chłopców szkół ponadpodstawo-
wych. Drużyny ZS nr 2 w Lubar-
towie zacięcie walczyły o zwy-
cięstwo, a emocje sięgały zenitu. 
Ostatecznie zawodniczki z „Cho-
pina” wywalczyły  drugie miejsce, 
a drużyna chłopców zdobyła tytuł 
Mistrzów Powiatu.
W ubiegłym tygodniu w Po-
niatowej zostały rozegrane Mi-
strzostwa Rejonu, gdzie drużyna 
chłopców z ZS nr 2 w Lubartowie, 
po niejednokrotnie wyrównanej i 
obfitującej w wiele zwrotów akcji 
grze, uplasowała się na IV miejscu.
Zawodniczkom i zawodnikom z 
„Chopina” serdecznie gratulujemy 
i życzymy sukcesów na boiskach 
plażowych latem. Opiekunami 
drużyn z ZS2 byli A. Pasek- Suska 
i Z. Sajda.                   

       ZS2

I Turniej Piłki Nożnej chłopców 
klas VII-VIII szkół podstawowych 
powiatu lubartowskiego o Puchar 
Dyrektora RCEZ w Lubartowie  
zorganizowano 30 maja na nowo 
wybudowanym kompleksie boisk  
sportowych w Regionalnym Cen-
trum Edukacji Zawodowej w Lu-
bartowie. Na zawody zgłosiły się 
drużyny, wraz z opiekunami re-
prezentujące pięć szkół podsta-
wowych.
Opiekunowie drużyn drogą loso-
wania ustalili kolejność rozgry-
wania meczów oraz system roz-
grywek. Grano systemem „każdy 
z każdym”. Nad sprawną obsługą 
turnieju czuwali  nauczyciele wy-
chowania fizycznego oraz sędzio-

wie zawodów Tomasz Usow i Pa-
weł Onyszko.

Tabela końcowa rozgrywek:
I – SP Nr 1 w Lubartowie
II – SP Nr 4 w Lubartowie
III – SP w Michowie
IV - SP w Rudnie
V - SP w Niedźwiadzie.
Drużyna Szkoły Podstawowej z 

Niedźwiady – wyróżnienie za po-
stawę „fair play”. Głównymi spon-
sorami turnieju byli Starostwo Po-
wiatowe w Lubartowie i Firma 
Dawid Gwóźdź Maszyny budow-
lane, którzy ufundowali nagrody 
dla wszystkich drużyn. Turniej od-
był się pod Honorowym Patrona-
tem Starosty Lubartowskiego.

RCEZ Lubartów



LUBARTOWIAK  NR 11 [948] •  12 czerwca 2025 11SPORT

Pożegnanie „biało-niebieskich” z III ligą

Piłkarze Lewartu Lubartów zakończyli rundę rewanżową w rozgrywkach Betlic III ligi, grupa IV w sezonie 2024/2025. Od ostatniego wydania 
„Lubartowiaka” podopieczni Wojciecha Stefańskiego rozegrali ostatnie cztery spotkania wiosennej części rozgrywek. Bilans tych pojedynków 
to remis i trzy porażki. Lubartowianie zremisowali z Czarnymi Połaniec oraz przegrali z Podlasiem Biała Podlaska, Wisłą II Kraków i 
Podhalem Nowy Targ. W ligowej tabeli na zakończenie sezonu zajęli przedostatnie, siedemnaste miejsce. W 34 pojedynkach zgromadzili 19 
punktów (5 zwycięstw, 4 remisy i 25 porażek), odnotowując bilans bramkowy 31-85.

W trzydziestej pierwszej kolejce 
spotkań Lewart w środę 21 ma-
ja rywalizował na własnym boi-
sku z Podlasiem Biała Podlaska. 
Mecz derbowy województwa lu-
belskiego nie miał już większego 
znaczenia dla lubartowskiej jede-

nastki. Wiadomo było, że druży-
na z ulicy Parkowej spadła już do 
IV ligi. Warto było jednak powal-
czyć przed własnymi kibicami. 
W pierwszej połowie obie druży-
ny miały swoje szanse na zdoby-
cie bramek. Wydawało się, że na 
przerwę zespoły zejdą z bezbram-

kowym remisem. Jednak w doli-
czonym czasie gry goście obję-
li prowadzenie. Po zmianie stron 
do wyrównania mógł doprowa-
dzić Kamil Zieliński, jednak piłka 
po jego strzale trafiła w poprzecz-
kę. Końcówka meczu należała do 

rywala. W 83 i 87 minucie dwa ra-
zy pokonali Damiana Podleśnego 
i mecz zakończył się zwycięstwem 
Podlasia 3:0.
W sobotę 24 maja piłkarze z Lu-
bartowa pojechali do Krakowa na 
mecz z rezerwami Wisły. Ostatecz-
nie przegrali 2:4, chociaż postra-

szyli przeciwnika i mogli wracać 
do domu ze zdobyczą punktową. 
Gospodarze w odstępie czterech 
minut (36 i 39) trafili dwa razy. 
Tuż przed przerwą Lewart złapał 
kontakt za sprawą bramki zdoby-
tej przez Igora Pytkę. Kiedy w 55 

minucie trafienie Jakuba Niewę-
głowskiego dało remis zapachnia-
ło niespodzianką. Niestety, w 72 
minucie z boiska z bezpośrednią 
czerwoną kartką wyleciał Alek-
sander Piątek. Od tego momen-
tu miejscowi mocniej przycisnęli 
i pod bramką Damian Podleśnego 

kilka razy zrobiło się groźnie. Le-
wart bronił się ofiarnie, jednak w 
końcówce piłkarze „Białej gwiaz-
dy” dopięli swego. Bramki zdo-
byte w 87 minucie i w doliczo-
nym czasie gry sprawiły, że Lewart 
przegrał w Krakowie 2:4.
W pożegnalnym meczu z III ligą na 
własnym boisku Lewart w piątek 
30 maja rywalizował z Czarnymi 
Połaniec. Było to dobre zakończe-
nie rozgrywek w roli gospodarza. 
„Biało-niebiescy” zremisowali 2:2, 
przez większość spotkania prowa-
dząc. Już w 8 minucie po strzale 
Kamila Zielińskiego wyszli na pro-
wadzenie. W 35 minucie goście 
wyrównali. Jeszcze przed przerwą 
po skutecznie egzekwowanym 
rzucie karnym przez Pawła Myśli-
wieckiego miejscowi ponownie 
prowadzili. Aż do 83 minuty Le-
wart prowadził 2:1. Wtedy to Kry-
stian Żelisko w polu karnym rę-
ką zatrzymał piłkę zmierzającą 
do siatki. Za to zagranie otrzymał 
czerwoną kartkę, a Czarni  mieli 
rzut karny. Stały fragment został 
zamieniony na bramkę. Tym sa-
mym mecz zakończył się remisem 
2:2 i podziałem punktów. Przeciw-
ko Czarnym w drużynie seniorów 
Lewartu zadebiutowało dwóch ju-
niorów klubu – Kamil Marciniak i 
Kacper Smolarz.
W ostatnim spotkaniu sezonu 
2024/2025 Lewart grał na wy-
jeździe z Podhalem Nowy Targ. 
Gospodarze potrzebowali zwy-
cięstwa w tym meczu, by być 
pewnymi gry w barażach o II ligę. 
Już po 17 minutach prowadzili 3:0 
i było jasne, kto wygra ten mecz. 
W drugiej połowie miejscowi 
strzelili jeszcze jedną bramkę i fi-
nalnie zwyciężyli pewnie i wysoko 

4:0. Dla podopiecznych Wojciecha 
Stefańskiego było to pożegnanie 
z rozgrywkami III ligi. Od nowe-
go sezonu Lewart występował bę-
dzie w lubelskiej IV lidze.
Dokumentacja ostatnich spotkań 
ligowych Lewartu Lubartów:
Lewart Lubartów – Podlasie Biała 
Podlaska 0:3 (0:1).
Skład Lewartu: Podleśny – Niewę-
głowski, Piątek, Pytka, Niegow-
ski (od 72 min. Gęca), Wolski (od 
9 min. Nojszewski), Steszuk (od 
84 min. Aftyka), Myśliwiecki, Naj-
da, Zieliński (od 84 min. Paluch), 
Żelisko.
Wisła II Kraków – Lewart Lubartów 
4:2 (2:1); bramki dla Lewartu zdo-
byli: Igor Pytka w 43 i Jakub Nie-
węgłowski w 55 minucie.
Skład Lewartu: Podleśny – Niewę-
głowski, Piątek, Pytka, Niegowski, 
Aftyka, Paluch (od 83 min. Gęca), 
Myśliwiecki, Najda, Zieliński, Żeli-
sko.
Lewart Lubartów – Czarni Poła-
niec 2:2 (2:1); bramki dla Lewartu 
zdobyli: Kamil Zieliński w 8, Paweł 
Myśliwiecki z rzutu karnego w 43 
minucie.
Skład Lewartu: Podleśny – Nie-
węgłowski, Marciniak, Niegowski, 
Kompanicki, Steszuk, Aftyka (od 
84 min. Socha), Myśliwiecki, Najda 
(od 69 min. Nojszewski), Zieliński 
(od 90 min. Smolarz), Żelisko.
Podhale Nowy Targ – Lewart Lu-
bartów 4:0 (3:0).
Skład Lewartu: Podleśny – Niewę-
głowski, Marciniak, Niegowski (od 
46 min. Drozd), Kompanicki, Mo-
renkov, Aftyka (od 90 min. Smo-
larz), Steszuk, Nojszewski (od 75 
min. Socha), Najda (od 75 min. Pa-
luch), Zieliński (od 90 min. Gęca).
     ig
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Porażka i dwa zwycięstwa na zakończenie 
rozgrywek

Srebro Hanny Sagan

Pobiegnij charytatywnie dla Edyty Lewtak

Medaliści Mistrzostw Polski z Lewartu

Piłkarki Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lubartowie mają za sobą trzy ostatnie spotkania 
sezonu 2024/2025 w II lidze kobiet. Podopieczne Krzysztofa Skomry w meczach tych zdobyły sześć 
punktów. Na taki dorobek złożyły się wygrane z Ostrovią 1909 Ostrów Wielkopolski i Iskrą Tarnów 
oraz porażka z Unią Lublin. Na zakończenie sezonu lubartowianki zgromadziły 49 punktów i w ligowej 
tabeli zajęły trzecie miejsce.

W sobotę 21 czerwca odbędzie się XII edycja biegu charytatywnego Pokój i dobro, organizowanego przez Stowarzyszenie Alwernia - 
Franciszkańskie Dzieło Promocji Młodzieży i Rodziny. Biegacze tradycyjnie już pokonają trasę długości 10 km.

356 młodych sportowców z 49 klubów wzięło udział w XXXII Mistrzostwach Polski juniorów młodszych w taekwon-do. Impreza odbyła się w 
dniach 5-7 czerwca w Grodzisku Mazowieckim.

Wśród uczestników mieliśmy 
osiemnastoosobową grupę za-
wodników Miejskiego Klubu 
Sportowego „Lewart” AGS Lubar-
tów. Byli to: Gabriel Dejko, Alicja 
Jakubaszek, Daniela Kuchta, Ka-
rol Lis, Nadia Majcher, Jakub Ma-
rzęda, Julia Małyska, Lena Miodu-
chowska, Filip Obrośliński, Miłosz 
Olkiewicz, Mikołaj Pęksa, Izabe-
la Prokop, Aleksandra Puszkarska, 
Bartosz Rafał, Nadia Romanek, 
Diana Świderska, Jeremi Szalast, 
Beniamin Wendykier.
Podczas tych zawodów pod-
opieczni trenerów Jerzego Jedu-
ta i Jarosława Suski zdobyli sześć 
medali – dwa złote i cztery brązo-
we. Diana Świderska została Mi-
strzynią Polski i zdobyła złoty me-
dal w układach formalnych 6-2 

kup. Mistrzem Polski w walkach 
w kategorii do 55 kg został Miłosz 
Olkiewicz. Brązowe medale zdo-
byli: Daniela Kuchta w układach 
formalnych 6-2 kup, Julia Małyska 

w walkach do 60 kg, Mikołaj Pęk-
sa w walkach do 45 kg oraz Benia-
min Wendykier w walkach do 60 
kg.             ig

W dwudziestej kolejce MOSiR Lu-
bartów grał na wyjeździe z lide-
rem rozgrywek – Unią Lublin. Był 
to mecz na szczycie, w którym ry-
walizowały dwie czołowe drużyny 
II ligi. Niestety piłkarki z Lublina 
wysoko, bo aż 6:0 pokonały lu-
bartowianki. Pewnym usprawied-
liwieniem tak wysokiego wyniku 
jest fakt, że od 30 minuty „Mosirki” 
grały w liczebnym osłabieniu po 
czerwonej kartce dla jednej z na-
szych pań. W spotkaniu przeciwko 
Unii Lublin MOSiR Lubartów wy-
stąpił w następującym składzie: 

Karman – Kusiak, Źróbek, Wój-
cik, Lipowska, Zając, Orzepowska, 
Karpińska, Skrzyniarz, Kosior, Kur-
tok; a także: Michalak, Knychii, 
Osior, Skomorowska, Litwińczuk, 
Radzimowska.
W ostatnim spotkaniu w sezonie 
na własnym boisku lubartowianki 
rywalizowały z zespołem Ostrovia 
1909 Ostrów Wielkopolski. Było to 
dobre i okazałe pożegnanie pań 
piłkarek z Lubartowa z własnymi 
kibicami. „Mosirki” wygrały 5:1, a 
na listę strzelczyń wpisały się: Ka-
tarzyna Lipowska – 3 bramki oraz 

Kornelia Zając – 2 bramki. W me-
czu tym MOSiR Lubartów wystą-
pił w następującym składzie: Ka-
lita – Źróbek, Litwińczuk, Wójcik, 
Lipowska, Radzimowska, Zając, 
Orzepowska, Karpińska, Skrzy-
niarz, Kurtok; a także: Michalak, 
Knychii, Osior, Skomorowska.
W pojedynku kończącym sezon 
lubartowianki grały na wyjeździe 
z Iskrą Tarnów. Z tego wyjazdu 
podopieczne Krzysztofa Skomry 
wróciły z kompletem punktów, 
dzięki zwycięstwu 3:1. Bramki 
zdobyły: Katarzyna Lipowska – 2 

i Nikola Radzimowska – 
1. Przeciwko Iskrze Tar-
nów MOSiR Lubartów 
wystąpił w składzie: Kali-
ta – Źróbek, Litwińczuk, 
Wójcik, Lipowska, Radzi-
mowska, Zając, Orzepo-
wska, Karpińska, Skrzy-
niarz, Kosior; a także: 
Knychii, Osior, Skomo-
rowska.                 ig

Bieg jest imprezą charytatyw-
ną. Zmaganiom biegaczy towa-
rzyszył będzie trwający w tym 
samym czasie festyn rodzinny „Ka-
pucynalia”, który ma na celu pro-
pagowanie wartości rodzinnych 
i tworzenie okazji do wspólnego 
spędzania wolnego czasu. W tym 
roku zebrane pieniądze zostaną 
przeznaczone na leczenie i rehabi-
litację Edyty Lewtak. - I Ty możesz 
pomóc. Przyłącz się do akcji! Prze-
biegnij Dychę dla Edyty i pomóż 
jej lepiej żyć! Zapraszamy Was do 
udziału w XII edycji Biegu Pokój i 

dobro. W tym roku biegniemy 21 
czerwca. Co roku biegiem poma-
gamy. Tym razem nasz bieg dedy-
kujemy niezwykłej osobie – Edy-
cie Lewtak. Edyta przez lata sama 
wielokrotnie niosła pomoc innym 
– angażując się w akcje charyta-
tywne, wspierając potrzebujących 
i pokazując, jak wielką moc mają 
dobre serca. Teraz to ona potrze-
buje naszego wsparcia. Pieniądze 
zebrane podczas zapisów na bieg 
zostaną przeznaczone na leczenie 
i rehabilitację Edyty. Zawalczmy 
razem o jej zdrowie. Pokażmy, że 

dobro wraca – tak do udziału w 
imprezie zachęcają organizatorzy 
z Alwerni. Lista startowa zawiera 
już ponad 130 uczestników. Link 
do zapisów elektronicznych do-
stępny jest w mediach społecz-
nościowych organizatora. Na bieg 
będzie się można zapisać także 
bezpośrednio przed startem w so-
botę 21 czerwca.
Termin: 21 czerwca 2025 r., godz. 
16.00, trasa długości 10 km. Bieg 
jest wliczany do klasyfikacji Grand 
Prix Biegów Lubartowskich 2025.

ig

Szóstka zawodników Miejskie-
go Klubu Sportowego „Lewart” 
AGS Lubartów wzięła udział w 
Międzywojewódzkich Mistrzo-
stwach Młodzików w tenisie stoło-
wym. Zawody odbyły się 25 maja 
w Białymstoku. W mistrzostwach 
wystąpiły najlepsze osoby z wo-
jewództw lubelskiego i podlaskie-
go. Lewart i nasze województwo 
reprezentowali Hanna Sagan, Filip 
Polak, Błażej Kosik, Oliwier Siwek, 
Szymon Machaj i Franciszek Lato.
W rywalizacji z przedstawicielami 
sąsiedniego województwa bardzo 
dobrze wypadła Hanna Sagan. 
W grze podwójnej z Emilią Go-
ral (Kłos Wola Skromowska) wy-
walczyła srebrny medal. Hanna w 

grze pojedynczej zajęła miejsce 
9-12.  W grach pojedynczych mło-
dzicy z Lewartu zajęli następujące 
miejsca: 7-8. Filip Polak, 9-12. Bła-
żej Kosik, 13-16. Oliwier Siwek, 17-
23. Franciszek Lato, Szymon Ma-
chaj. W grach podwójnych nasi 
przedstawiciele zajęli następują-
ce lokaty: 5-8. Oliwier Siwek/Bła-
żej Kosik (Lewart), Filip Polak/Se-
bastian Sochal (Lewart/Bobry 
Bobrowniki), 9-11. Franciszek La-
to/Szymon Machaj (Lewart).
Wyjazd do Białegostoku zorgani-
zował Lubelski Okręgowy Związek 
Tenisa Stołowego. Lubartowskimi 
zawodnikami opiekował się trener 
Jakub Sagan.

ig


